



Date: 01 November, 2016

التاريخ: ٠١ نوفمبر ٢٠١٦

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Chief Operation Officer - Head of Operation Division
Dubai financial market
Dubai, UAE

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم
رئيس تنفيذي للعمليات - رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Subject: The joining of Dawod Al Ghouf as the Chief Financial Officer of Amanat Holdings PJSC (the "Company")

الموضوع: إنضمام السيد/ داود الغول في وظيفة المدير المالي لشركة أمانات القابضة ش.م.ع. ("الشركة")

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

The Company wishes to announce the joining of Dawod Al Ghouf in the capacity of a Chief Financial Officer.

تود الشركة أن تعلن عن انضمام السيد/ داود الغول في وظيفة المدير المالي.

Dawod has more than 19 years of relevant experience in financial planning, strategy, investments and financial restructuring.

لدى داود خبرة تتجاوز ١٩ عام في التخطيط المالي ووضع الاستراتيجيات والاستثمارات والهيكل المالية.

Prior to joining Amanat Holdings, he served as the CFO of Arab Bank Group and has worked previous to that with KPMG, Schlumberger and Arthur Andersen.

قبل انضمامه إلى فريق عمل الشركة، شغل داود وظيفة المدير المالي في مجموعة البنك العربي وقبل ذلك عمل لدى كي بي إم جي وشلومبرجيه وأرثر أندرسون.

Dawod holds an MBA degree from University of Colorado and a Bachelor of Science in Accounting from the University of Jordan. He also is a Certified Public Accountant.

حصل داود على درجة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة كولورادو بالولايات المتحدة والبيكالوريوس في المحاسبة من الجامعة الأردنية كما أنه محاسب عام معتمد.

Dawod replaces Kanhaiya Rati who has resigned for personal reasons whom the Company takes this opportunity to thank for his contribution during his employment and wishes him luck in his future endeavors.

سيحل داود محل كانهايا راتي الذي استقال من الشركة لأسباب شخصية، كما تتنهز الشركة هذه الفرصة لتقديم الشكر له على ما قدم من مجهود متمنين له كل التوفيق في مساعيه المستقبلية.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

Khaldoun Haj Hasan
Chief Executive Officer
Amanat Holdings PJSC



خلدون الحاج حسن
الرئيس التنفيذي
أمانات القابضة ش.م.ع.

Cc: Securities and Commodities Authority

نسخة إلى المادة هيئة الأوراق المالية والسلع

Amanat Holdings PJSC • Head Office: Emirates Towers • Office Building • Level 30 • PO Box 121012 • Dubai • UAE. • Tel: +971 4 3309999 • Fax: +971 4 3309000
أمانات القابضة ش.م.ع. المقر: أبراج الإمارات • مبنى المكاتب • طابق ٣٠ • ص.ب 121012 • دبي • الإمارات العربية المتحدة • هاتف: +971 4 3309999 • فاكس: +971 4 3309000

Paid-up Capital: AED 2,500,000,000 • Commercial Registration: 1148791 • رأس المال المدفوع: ٢,٥٠٠,٠٠٠,٠٠٠ د.إ. • سجل تجاري: ١١٤٨٧٩١

www.amanat.com